
Dear Parents/Families: 
 
Now that we have received state public health guidance to close schools for an 
extended period (March 30 – April 30 2020), we have developed distance-learning plan 
to minimize the disruption to learning by making out-of-school days educationally 
productive and engaging for all of our students. 
 
The following distance learning plans provide guidance to you as parents and guardians 
to assist your children in their daily online learning participation. 
 
Thank you for supporting your children in their learning. 
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Waalidiinta sharafta leh, 
 
Hadii ay dhacdo inan xirno iskuuladka mudo dheer anagoo raacayna sharciga caafimadka, 
waxan suubiney qorsha aan ardayda online wax ku bari karno inta uu iskuulka xiran yahay si 
ardayda waxbarashadooda aysan oga dib dhicin.  
 
Waxan u diyaarinay waxyabaha halkan ku qoran distance learning plans iyo waxyaabo kale oo 
la xiriira sida ay waalidiinta ku caawin karan ama oga warheyn karan ardayda xiliga ay online-ka 
wax uga baranayan.   
 
Waxaad ku mahadsantahay sida qiimaha leh ee aad ciyalkada oga caawinaysid wax 
barashadoda.  
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